
Звіт депутата Одеської міської ради VIII скликання  

УЗУНОВА СЕРГІЯ ОПАНАСОВИЧА  

за 2021 рік 

 

Відповідно до статті 16 Закону України «Про статус депутатів місцевих рад», статті 6 

Регламенту Одеської міської ради VIII скликання депутат місцевої ради  періодично, але не 

рідше одного разу на рік, зобов’язаний звітувати про свою роботу перед виборцями. 

У жовтні 2020 року я обраний депутатом Одеської міської ради VIII скликання.  

Моїми пріоритетами, як депутата Одеської міської ради VIII скликання, 

першочергово залишається захист інтересів територіальної громади міста Одеси та виборців 

територіального виборчого округу №1 Київського району міста Одеси, виконання доручень 

виборців у межах депутатських повноважень, активна участь у здійсненні місцевого 

самоврядування. 

На сьогоднішній день відбулося 11 сесій Одеської міської ради VIII скликання, у яких 

я приймав активну участь.  

Як депутат Одеської міської ради VIII скликання, я беру участь з правом дорадчого 

голосу у засіданнях постійних комісій Одеської міської ради, є членом Координаційної  ради 

з питань охорони культурної спадщини Одеської міської ради, вхожу до складу робочої групи 

з аналізу та узагальнення практики застосування Статуту територіальної громади м. Одеси.. 

Одним з найважливішим напрямком моєї роботи вважаю участь у засіданнях комісії 

з визначення осіб, які потребують адресної муніципальної допомоги та перебувають у 

складних життєвих обставинах і не мають змоги своєчасно та в повному обсязі сплачувати за 

спожиті житлово-комунальні послуги. 

Депутатський прийом громадян мною проводиться кожну третю п’ятницю щомісяця 

з 14.00 до 17.00 у приймальні за адресою: м.Одеса, вул. Академіка Корольова, буд.56А. 

Мною, як депутатом Одеської міської ради, регулярно здійснюються виїзні зустрічі з 

виборцями, на яких я знайомлюся з проблемами і питаннями, які турбують громадян, та 

всіляко сприяю їх вирішенню. За рік до мене надійшло 80 письмових та усних звернень від 

мешканців міста Одеси. Мною направлено більше 50 депутатських звернень. 

У своїх зверненнях виборцями порушуються питання різного характеру, зокрема, це:  

● тарифи на житлово-комунальні послуги; 

● якість надання послуг щодо утримання житлового фонду керуючими 

компаніями; 

● земельні питання; 

● благоустрій прибудинкових територій; 

● улаштування дитячих та спортивних майданчиків;  

● порушення вимог містобудівного законодавства; 

● проблеми доступу до пляжів міста Одеси; 

● встановлення незаконних металевих гаражів на прибудинкових територіях. 

За результатами звернень мешканців мого виборчого округу, за звітній період, 

виконано наступне: 

1. Придбано медичне обладнання для КНП «Міська клінічна інфекційна лікарня»: 

ультразвукова система MyLab SIGMA MIDDLE-END класу, виробництва ESAOTE (Італія); 

апарати штучної вентиляції легень S1100A експертного класу для неонатології, дітей та 

дорослих, в комплекті зі зволожувачем та модулем капнографії (EtCO2); 

2. Проведені роботи з благоустрою прибудинкових територій з улаштуванням 

дитячих майданчиків за адресами:  



- м.Одеса, проспект Небесної Сотні, 10; 

- м.Одеса, вул. Інглезі, 3/1; 

- вул. Ак.Корольова, 14; 

3. Виконані роботи з належної організації дорожнього руху та розширення 

проїжджої частини міжквартального проїзду між вулицями Івана Франка та Бригадної, в тому 

числі перенесений диспетчерський пункт автостоянки та встановлено огорожу навколо ГРП; 

4. Демонтовані незаконні тимчасові споруди на виборчому окрузі, в тому числі у 

прибережній зоні; 

5. Демонтовані незаконні рекламні засоби, які розміщувались суб’єктами 

господарювання без дозвільних документів та без сплати платежів за розміщення до міського 

бюджету; 

6. Приведено до належного санітарного стану територію пляжу в провулку 

Маячний на 16 станції Великого Фонтану. 

Мною, перед першим заступником Одеського міського голови, порушено питання 

щодо неналежного стану «Скульптури робітника», яка є символом промислового минулого 

нашого міста, розташована на площі біля Театру опери та балету. Завдяки оперативному 

втручанню роботи з реставрації скульптури виконані до дня міста. 

Також порушено питання щодо аварійності Сторожової вежі Одеського карантину та 

не належного санітарного стану території біля неї. Вирішення цього питання заплановано на 

2022 рік.  

Крім зазначеного, мною вирішувалися питання стосовно соціального захисту 

населення, надання правової та матеріальної допомоги громадянам та багато інших. 

Підсумовуючи вищевикладене, зазначу, що нажаль не всі побажання та пропозиції 

виборців вдалося виконати в силу різних обставин, в тому числі недостатнього бюджетного 

фінансування, але моя депутатська діяльність і надалі буде спрямована на захист інтересів 

громадян, виконання доручень виборців, у межах депутатських повноважень, вивчення потреб 

територіальної громади.  

 

Депутат Одеської міської ради      Сергій УЗУНОВ 

             VIII скликання    


